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Kviečiame susipažinti su Žirmūnų vaikų ir jaunimo klubu 
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Kas yra Vilniaus Žirmūnų vaikų ir jaunimo klubas? 

 

Toliau šiame tekste Vilniaus Žirmūnų vaikų  

ir jaunimo klubą vadinsime klubu. 

 

Klubas yra neformaliojo mokymo įstaiga. 

Tai reiškia, kad klube nėra pamokų 

ir nereikia laikyti egzaminų 

 

Klube vyksta: 

 būreliai, 

 konkursai, 

 stovyklos. 
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Klube būreliai vyksta vaikams, kuriems yra: 

 5 metai, 

 6 metai, 

 7 metai, 

 8 metai, 

 9 metai, 

 10 metų, 

 11 metų, 

 12 metų, 

 13 metų, 

 14 metų 

 15 metų, 

 16 metų, 

 17 metų, 

 18 metų. 
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Kas dirba klube? 

 

Klube dirba: 

 direktorius,  

 direktoriaus pavaduotojos,  

 administratorius. 

 

Jie rūpinasi, kad: 

o klube vyktų įvairios veiklos, 

o kitiems darbuotojams būtų gera klube dirbti. 

 

 

 valytoja, 

 

 

 

 

 

 

 

 budėtojas, 
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 būrelių vadovai. 

Būrelių vadovai: 

o veda būrelius, 

o padeda vaikams mokytis, 

o padeda vaikams smagiai leisti laiką.  

 

         Būrelių vadovai moko įvairių dalykų: 

 

o šokti, 

 

 

 

 

o groti, 

 

 

 

 

o dainuoti, 

 

 

 

 

o sportuoti. 
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Kas vyksta klube?  

 

Klube vyksta: 

 

 būreliai, 

 

 stovyklos, 

 

 konkursai,  

 

 įvairūs renginiai, pavyzdžiui, koncertai, 

 

 šventės, pavyzdžiui, Kalėdų šventė, 

 

 ekskursijos. 
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Kas gali lankyti klubą? 

 

Klubą gali lankyti vaikai ir jaunuoliai,  

kuriems patinka: 

 

 sportuoti, 

 

 

 piešti, 

 

 

 groti, 

 

 

 

 šokti, 

 

 

 

 dainuoti, 
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 vaidinti, 

 

 

 

 mokytis kitų kalbų. 

 

 

 

Būrelius lanko to paties amžiaus vaikai. 

Tai reiškia, kad maži vaikai  

lanko būrelius su kitais mažais vaikais. 

Dideli vaikai lanko būrelius su kitais dideliais vaikais. 
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Kaip pradėti lankyti būrelį? 

 

Jeigu norite pradėti lankyti būrelį,  

jums reikia užsiregistruoti. 

 

Užsiregistruoti galite interneto puslapyje. 

Paspauskite mėlyną nuorodą 

https://zirmunuklubas.lt/registracija. 

 

Tada jums atsidarys interneto puslapis. 

 

Paspauskite žalią langelį „Registracija“. 

Tada galėsite užsiregistruoti. 

 

Kai užsiregistruosite, klubo darbuotojas: 

 jums paskabins  

 arba parašys elektroninį laišką. 

 

Klubo darbuotojas pasakys,  

ar jums pavyko užsiregistruoti. 

 

Tada jums reikės pasirašyti sutartį. 

Sutartis yra dokumentas. 

 

Kai pasirašysite sutartį, 

galėsite lankyti būrelį. 

https://zirmunuklubas.lt/registracija
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Kiek reikia mokėti už būrelį? 

 

Per mėnesį už būrelį reikia mokėti 25 eurus. 

 

Jeigu jūs mokotės mokykloje, 

jums mokėti nereikia. 

Tada už jus sumoka savivaldybė. 

 

Būreliui gali būti nuolaida. 

Ar būreliui yra nuolaida, 

jums pasakys klubo darbuotojai. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Ką daro klubo darbuotojai, 

kai jūs pradedate lankyti būrelį? 

 

Kai jūs pradedate lankyti būrelį,  

klubo darbuotojai jums: 

 atsiunčia sutartį, kurią jūs pasirašėte, 

 pasako, kiek reikia mokėti už būrelį, 

 pasako, jeigu pasikeitė būrelio laikas, 

 pasako, kokie renginiai vyks klube. 
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Ką daryti, jeigu noriu paklausti apie klubą? 

 

Jeigu norite paklausti apie klubą, jūs galite: 

 Paskambinti į klubą. 

Klubo telefono numeris yra 

+370 5 272 8791 arba +370 608 26747. 

 

 

 Parašyti elektroninį laišką. 

Elektroninio pašto adresas yra 

rastine@klubaszirmunai.vilnius.lm.lt. 

 

 

 Ateiti į klubą. 

Klubo adresas yra 

Minties gatvė 56, Vilnius. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

mailto:rastine@klubaszirmunai.vilnius.lm.lt
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Kur galima rasti daugiau informacijos apie klubą? 

 

Daugiau informacijos apie klubą  

galima rasti klubo Facebook puslapyje. 

 

Klubo Facebook puslapio adresas yra 

https://www.facebook.com/ZirmunuKlubas. 

 

Jeigu norite daugiau sužinoti apie klubą, 

galite ateiti į klubą. 

Klube galėsite pakalbėti su klubo darbuotojais. 

 

 

 

Klubo adresas yra  

Minties gatvė 56, Vilnius. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

https://www.facebook.com/ZirmunuKlubas
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Kada klubas dirba? 

 

Klubas dirba: 

 pirmadienį nuo 8 valandos 30 minučių  

iki 17 valandos, 

 antradienį nuo 8 valandos 30 minučių  

iki 17 valandos, 

 trečiadienį nuo 8 valandos 30 minučių  

iki 17 valandos, 

 ketvirtadienį nuo 8 valandos 30 minučių  

iki 17 valandos. 

 penktadienį nuo 8 valandos 30 minučių  

iki 15 valandos 45 minučių. 

 

1 dieną prieš šventę klubas dirba 1 valanda trumpiau. 

 

Šventės yra: 

 sausio 1 diena, 

 vasario 16 diena, 

 kovo 11 diena, 

 Velykų diena,  

Velykų diena kiekvienais metais yra skirtinga. 

 birželio 24 diena, 

 liepos 6 diena, 

 rugpjūčio 15 diena, 

 lapkričio 1 diena, 



14 

 

 lapkričio 2 diena, 

 gruodžio 24 diena, 

 gruodžio 25 diena, 

 gruodžio 26 diena. 

 

 

 

 

 

Būreliai veikia: 

 pirmadienį nuo 14 valandos 30 minučių  

iki 20 valandos 25 minučių, 

 antradienį nuo 15 valandos  

iki 20 valandos 45 minučių, 

 trečiadienį nuo 14 valandos 30 minučių  

iki 20 valandos 25 minučių, 

 ketvirtadienį nuo 14 valandos 30 minučių  

iki 20 valandos 45 minučių. 

 penktadienį nuo 15 valandos  

iki 16 valandos 30 minučių. 
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Tekstą lengvai suprantama kalba rengė Inga Mažut 

Tekstą redagavo Inga Daraškienė. 

Tekstą vertino Aurelijus Krupavičius. 

Teksto vertinimą koordinavo Daiva Ivanauskaitė. 

 

Iliustracijų šaltiniai: 

 https://arasaac.org/ 

 https://www.freepik.com/ 

 Image Bank - Learning Disability Service 
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